
Spørsmål frå Ellinor-Therese Birkeland (FrP): 

«Kan Ordfører gjøre rede for dialogen med Helse Bergen før, under og etter vedtaket om plassering 

av blålystomta? Tidslinje / oversikt over dette ønskes opplyst til Heradsstyret» 

 

Svar: 

OVERSIKT OVER KONTAKT MED HELSE BERGEN OM LOKALISERING AV NY AMBULANSESTASJON PÅ 

OSTERØY 

Det har vore kommunikasjon mellom kommunen (OK) og Helse Bergen (HB) sidan 2.10.17. Frå 

kommunen si side har det vore fleire personar involvert. Jan Arne Johnsen har hatt mest kontakt i 

samband med aksept av ny lokalisering av ambulansestasjon. Ikkje alt er arkivert i websak. 

 

2.10.17  Epost frå HB om ny lokasjon. Spør OK om lokaler til leige/sals. 

Mai-aug 18 Kommunikasjon for å avtale møte. 

Sept. 18 HB skal vedta prehospital plan først, så avtale møte med OK 

15.11.18 Synfaring på 4 moglege lokaliseringar – Oddalsmyra, Hauge ved bussløyfe, Hauge  

  Næringsområde. Referat. HB satte Oddalsmyra først, så Hauge næringsområde og til 

  slutt Hauge bussløyfe, men sistnemnte mindre intr. 

12.2.19  OK mottok kravspek for ambulansestasjon frå HB 

27.3.19  Status til HB 

28.3.19  OK ber om at HB vurderer tomta på Hauge (Rasken-tomta). Teikningar oversendt. 

9.4.19  HB sett på teikningane og ber om gjennomgang. 

12.4.19  OK svarar at ein skal snakkast etter påske. 

29.4.19  OK ber HB om å sjå på lokala til Rasken. 

3.5.19  Avtale om synfaring med HB 18.6.19 

21.8.19  Ny saksansvarleg i HB ber om status. OK svarar same dag om at ein er i forhandlingar 

  om kjøp av Rasken-tomta/intensjonsavtale. 

7.11.19  HB ber om status 

13.11.19 OK gir status til HB. Viser til synfaring på Raskentomta og spørsmål om 10 års  

  Leigeavtale. 

14.11.19 HB svarar på spørsmålet om leige, men ikkje sjølve lokaliseringa. 

11.5.20 OK sendar førespurnad til HB og ber om uttale til lokalisering slik 

formannskapet/heradstyret har bede om. 

13.5.20 OK mottek uttale frå HB 



11.06.20             Ordførar kontaktar Gro Jofrid Årli, Avdelingssjef for arealkoordinering 

11.06.20             Ordførar vert oppringt av Randi-Louise Møgster, viseadministrerande direktør i Helse 

Bergen og vert invitert til møte dagen etter der lokalisering av ambulanse er tema 

12.06.20             Ordførar møter Randi-Louse Møgster og Eivind Hansen, Administrerande direktør i 

Helse Bergen til samtale om ny ambulansestasjon på Osterøy. 

15.06.20             Ordførar mottek ny uttale frå leiinga i Helse Bergen og videresender denne til 

heradsstyre. 


